

Referat af De 9 møde, den 9. november 2015 kl. 17

Tilstede: *Bent Rasmussen (BB 607), Søren Jensen (Lunden), Henrik Skovmand (PAB8), Jørgen Jeppesen (Rheumpark), Mette Olsen (NK) og Bente Larsen (NK)*

Afbud: *Hugo Thuge (T13), Allan Nielsen (T15), Claus Hansen, Laila Aastrøm (BB 608), Janni Sjøholm (BB605)*

1. Godkendelse af dagsorden

Et ekstra punkt blev tilføjet vedr. opkrævning af Kulturweekend-bidrag for 2013. Punktet er punkt 5B.

2. Godkendelse af referat fra d. 14. september 2015

Referatet blev godkendt.

3. Dialog med Brøndby Tidende - hvordan går det, hvad er tankerne for fremtiden?

Henrik Løssl fra Brøndby Tidende orienterede om status i arbejdet med avisen:

- Vi vil gerne være en lokalavis i hele Brøndby Kommune samt et beskæftigelsesprojekt med ressource-forløb for borgere fra flere forskellige kommuner.
- Avis nr. 4 i rækken er i støbeskeen.
- Målet er at udkomme en gang om måneden.
- Der vil bl.a. være fokus på mode og livsstil og historiske artikler.
- Efter udgivelsen af 3. nummer har flere ældre ringet til redaktionen.
- Avisen slås med økonomien. Støtten fra De 9 har været uvurderlig. De har sørget for lokaler og netværk. Vi føler at vi har godt tag i Brøndby Strand.
- Avisen forsøger sig med et samarbejde i forhold til kommunen og HP4- projektet – håber på annoncekroner.
- Oplægget bliver næste gang 10.000, ca. 5000 eksemplarer uddeles i Brøndby Strand.

4. Meddelelser, siden sidst

Jeppes: Rheumpark har af kommunen fået at vide, at alle parkeringsforhold skal være godkendt. Han opfordrede de andre afdelinger til at have aftaler med kommunen vedr. parkering på skrift.

Henrik: Møde med Politiet i det nye kriminalpræventive forum var et positivt møde, oplyste Henrik, hvor det blev oplyst at Brøndby Strand er et roligt kvarter uden meget kriminalitet. Bente supplerede med at der skal være 1 -2 møder om året i forummet.

Bent: Der har været optøjer i en opgang. 2 familier var i konflikt.

Søren: I Lunden har organisationsbestyrelsen besluttet en rokade af ejendomslederne. Lunden overvejer selv at begynde at lave TV. Desuden oplever afdelingen problemer med beboernes hunde – deres efterladenskaber bliver ikke samlet op.

Netværkskontoret: Bente fortalte, at de på sidste møde for ejendomslederne havde aftalt, at der skulle laves et kort, hvor de kan se adresser på alle ejendomskontorer i området. Lokalpolitiet skal også have kortet. Netværkskontoret udarbejder kortet og tilføjer også numre på psykiatrien samt Teknik og Miljøafdelingen.

Ellers er der fokus på etableringen af et nyt projekt og daglig drift i projektets indsatsområder.

5. Endelig godkendelse af budget for medierne i 2016.

Vi behandlede forslaget i maj, men fik det ikke endeligt godkendt.

Beslutning: Budgettet blev godkendt af de fremmødte, men skal godkendes på mail af de øvrige afdelinger, der ikke var til stede (T15 undtaget, der havde sendt deres godkendelse frem).

5B. Opkrævning af Kulturweekend-bidrag for 2013

Bente orienterede om, at der desværre ikke var opkrævet KulturWeekend-bidrag for 2013. Derfor har alle afdelinger fået en faktura på 2013- bidraget.

Rheumpark: Vi ønsker at se et regnskab for 2013 før der betales.

Rheumpark ønskede på baggrund af den nye/ gamle opkrævning ikke at bidrage til Kulturweekend 2016.

Beslutning: Bente udsender regnskabet for 2013 til administrationer og beboerdemokrater igen.

6. Nyt børne- og ungeprojekt. Punkt til beslutning

NetværksKontoret havde modtaget et forslag til støtte og samarbejde omkring "Min succes - et integrations-computerspil fra Gitte Adler, der tidligere havde samarbejdet med en gruppe udsatte drenge om et midlertidigt værested i t13.

Bente fortalte, at da dette forslag er en ny og uprøvet aktivitet, kan vi ikke være sikre på, om Gitte vil lykkes med det. Hvis hun gør, er der til gengæld rigtige gode muligheder for at bruge det i alle afdelinger, ja i mange andre boligområder også.

Derfor foreslog Bente, at beløbet på 35.000 kr. skulle findes i det boligsociale projekts aktivitetspulje, således at ingen afdelinger skulle have penge op af lommen.

Beslutning: Projektet skal tilbage og drøftes i flere afdelingsbestyrelser inden vedtagelse. Beslutning kan efterfølgende fremsendes via mail.

7. Status på processen frem mod et nyt boligsocialt projekt

Bente orienterede om at hun efter det seneste Styregruppemøde havde besluttet, at sagen vedr. et nyt boligsocialt projekt måtte drøftes på direktør-niveau. Derfor har Ulrik Brock Hoffmeyer overtaget sagen og drøftelserne med de øvrige administrationer.

Der indkaldes til styregruppemøde ultimo november med drøftelse af

- Ansøgning om prækvalifikation
- Organiseringen af det nye projekt
- Budget

Derudover

- Sikring af overførsel af viden fra det nuværende projekt til et fremtidigt
- Godkendelse af regnskab for 2014
- Godkendelse af budget for 2016

-

Jeppe kom med forslag om, at sagen kunne blive drøftet af organisationsbestyrelsesformændene for at skabe fremdrift i beslutningsproceduren.

8. HP4 - punktet

I alle afdelinger er der fokus på kommende beboermøder, hvor designmanualen skal godkendes.

9. Evt. formidling af punkter fra mødet

10. Punkter til næste møde

På næste møde drøftes Kulturweekenden og Børnenes Rejsebureau: Hvad skal der ske med de to indsatser, når de ikke længere understøttes af den boligsociale helhedsplan.

Der er også julefrokost. Der er således kun 1 times møde.

11. Eventuelt

mko/d.10.1102015